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Geachte mevrouw Kost, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schriftelijke statenvragen van de statenfractie van D66 van 
7 november 2014 over de bereikbaarheid van Flevoland (vla Almere) in het weekend van 8-9 
november 2014. Het college van Gedeputeerde Staten heeft de antwoorden op deze vragen 
vastgesteld op 25 november 2014. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris, de voorzitter 
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PROVINCIE FLEVOLAND 

Schriftelijke statenvragen van de statenfractie van D66 over de bereikbaarheid van Flevoland in 
het weekend van 8-9 november 2014, Ingediend op 7 november 2014, en de antwoorden 
daarop van het college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 25 november 2014 
(1673677). 

1. Is het college het met de fractie van D66 eens dat het onwenselijk is dat door 
werkzaamheden zich gelijktijdig stremmingen van het spoor en de A6 voordoen, 
waardoor het westen van het land vanuit de provincie slecht bereikbaar is? 

Het college deelt de mening van D66 dat het onwenselijk is dat Flevoland slecht 
bereikbaar is door gelijktijdige werkzaamheden aan het spoor en aan het 
hoofdwegennet. 

2. Wanneer is uw college op de hoogte gesteld van de genoemde werkzaamheden en 
wat heeft u gedaan om tot een goede afstemming van beide te komen? 

Afstemming van wegwerkzaamheden tussen verschillende wegbeheerders in 
Flevoland vindt plaats in RegioRegie, dat onder het VervoerBeraad valt. In 
RegioRegie zijn alle gemeenten, RWS en de provincie vertegenwoordigd. De 
werkzaamheden van RWS waren conform de afspraken van RegioRegie 
aangemeld en dus geen verrassing. De provincie was niet op de hoogte van de 
werkzaamheden door ProRail. 

3. Is uw college bereid om zich in te zetten om te voorkomen dat een dergelijke 
situatie nogmaals optreedt? 
a. Zo nee, waarom niet? 
b. Zo ja, waar zal deze inzet uit bestaan? 

Het college is bereid om zich in te spannen te voorkomen dat een dergelijke 
situatie zich nogmaals voordoet. Mede op verzoek van RegioRegie en deze casus 
is ProRail gevraagd toe te treden tot RegioRegie. ProRail heeft dit toegezegd. 

4. Bent u bereid dit in samenwerking met de colleges van de betrokken Flevolandse 
gemeenten te doen, zoals Almere en Lelystad? 

Zoals uit het vorige antwoord blijkt, trekt de regio in dit soort vraagstukken 
gezamenlijk op en worden oplossingen in gezamenlijkheid aangepakt. 


